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Protokół Nr 4 /2014 

z  posiedzenia Komisji  Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych Rady Miejskiej 

w dniu  24 kwietnia 2014 r. 

 

 
Obecni wg załączonej listy. 

Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej 

 
Tematyka  Komisji:  

1. Otwarcie posiedzenie. 

2. Informacja Komendanta Straży Miejskiej o stanie ładu, porządku i bezpieczeństwa 

publicznego w Białogardzie. 

3.  Raport z wykonania w 2013 r. Miejskiego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na lata 

2011-2013.  

4.  Sprawozdanie z Miejskiego  programu  profilaktyki  i rozwiązywania problemów  

alkoholowych za 2013 rok. 

5. Informacje o działalności finansowo-rzeczowej za 2013 r.: 

- Centrum Kultury i Spotkań Europejskich, 

- Warsztatu Terapii Zajęciowej. 

6. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawie:  

   a)   nadania nazwy rondu, 

   b) zasad udzielania z budżetu Miasta dotacji celowej na finansowanie lub  dofinansowanie 

kosztów inwestycji z zakresu ochrony środowiska i gospodarki wodnej,  

   c) podjęcia realizacji przedsięwzięć inwestycyjnych „Rewitalizacja terenów zielonych przy  

ul. Dworcowej  w  Białogardzie”  oraz „Zagospodarowanie terenów zieleni wraz z 

parkingiem przy dworcu kolejowym w Białogardzie”, 

   d)  trybu udzielania i rozliczania  dotacji  z  budżetu Miasta dla niepublicznych przedszkoli i 

innych form wychowania przedszkolnego oraz niepublicznych szkół podstawowych i 

gimnazjów o uprawnieniach szkół publicznych oraz trybu i zakresu kontroli 

prawidłowości  ich wykorzystania, 

   e)  o zmianie uchwały budżetowej na rok 2014, 

f)   zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard. 

7. Sprawy różne. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 

 
 

Ad 1 
 Posiedzenie o godz. 8.00 „otworzył i prowadził” przewodniczący Komisji Edukacji – 

Maciej Danowski.  

Komisja przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia i porządek, głosując: za-4 

(jednogłośnie). 

 

Ad 2 
    Radni wysłuchali informacji Komendanta Straży Miejskiej Jana Połuboczko o stanie 

ładu, porządku i bezpieczeństwa publicznego w Białogardzie, stanowiącej załącznik do 

protokołu. 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

K.Skoczyk – pytał jak często Straż Miejska korzysta z monitoringu i czy poprawiła się sytuacja 

z dzikimi wysypiskami? 
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Komendant – odpowiedział, że na oś. Kołobrzeskim oraz za stadionem na łąkach jest dużo 

plastików samochodowych. Osoby posiadające warsztat samochodowy pozbywają się 

zużytych części wywożąc w różne miejsca. Komendant poinformował, że monitorują także  

przystań kajakową. 

A.Milczarek – powiedział, że parkingi należy wyposażyć w monitoring to nie będzie 

konieczności patrolowania. Radny zwrócił uwagę, że Straż Miejska nie ma wykazu 

numerów rejestracyjnych. 

Komendant – odpowiedział, że mają taki wykaz, generalnie robią zdjęcia numerów 

rejestracyjnych.  

 

Po wyczerpaniu dyskusji Komisja przyjęła do wiadomości przedstawioną informację,  

nie wnosząc uwag. 
 

Ad 5 
 Informację o działalności finansowo-rzeczowej za 2013 r. Warsztatu Terapii Zajęciowej 

przedstawił P.Kołodziejczyk, dyrektor WTZ. 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

A.Milczarek -  pytał czy nie należało zwiększyć ilości kiermaszy ? 

Dyrektor – odpowiedział, że poza możliwościami na terenie miasta i gminy Białogard mają 

kontakt z sanatorium w Kołobrzegu. Dyrektor poinformował, że w ubr. w Wałczu wygrali 

konkurs teatralny zdobywając 3 pierwsze miejsca, w tym publiczności, jury i wyjazd na 

wycieczkę. 

 

Po wyczerpaniu dyskusji Komisja przyjęła do wiadomości przedstawioną informację,  

nie wnosząc uwag. 

 

- Informację o działalności finansowo-rzeczowej za 2013 r. Centrum Kultury i Spotkań 

Europejskich przedstawiła Anna Suszyńska, główny księgowy CKiSE. 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

A.Milczarek – pytał  jak funkcjonuje  restauracja „Miętowa”? 

A.Suszyńska  – odpowiedziała, że dobrze funkcjonuje, jest zainteresowanie i obłożenie. 

 

Po wyczerpaniu dyskusji Komisja przyjęła do wiadomości przedstawioną informację,  

nie wnosząc uwag. 

 

Ad 3 
 

  Raport z wykonania w 2013 r. Miejskiego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na lata 

2011-2013 przedstawiła Paula Bogdan, Wydz. EKS. 

 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Komisja przyjęła do wiadomości przedstawiony 

raport, nie wnosząc uwag. 

 

Ad 4 
 Sprawozdanie z Miejskiego  programu  profilaktyki  i rozwiązywania problemów  

alkoholowych za 2013 rok. 
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W związku z brakiem głosów w dyskusji Komisja przyjęła do wiadomości przedstawione 

sprawozdanie, nie wnosząc uwag. 

Ad 6 

 
Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała następujące projekty uchwał: 

   a)   nadania nazwy rondu, 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

A.Milczarek – powiedział, że poprzez dostępne środki masowego przekazu należy ogłosić, że 

mamy miejsca, które można nazwać i mieszkańcy mogliby zadecydować o tym. 

Burmistrz – proponował, aby to rondo zostawić dla środowiska sportowego, które zgłosiło 

taką inicjatywę. 

 

Po wyczerpaniu dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-3, przeciw-0, wstrzymało się-1. 

 

  b) zasad udzielania z budżetu Miasta dotacji celowej na finansowanie lub  dofinansowanie 

kosztów inwestycji z zakresu ochrony środowiska i gospodarki wodnej,  

Przedstawił: Krzysztof Bagiński, Burmistrz Białogardu  

 

 

W wyniku braku dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-3, przeciw-0, wstrzymało się-1. 

 

   c) podjęcia realizacji przedsięwzięć inwestycyjnych „Rewitalizacja terenów zielonych przy  

ul. Dworcowej  w  Białogardzie”  oraz „Zagospodarowanie terenów zieleni wraz z 

parkingiem przy dworcu kolejowym w Białogardzie”, 

Przedstawił: Krzysztof Bagiński, Burmistrz Białogardu  

 

Głos w dyskusji zabrali: 

A.Milczarek – powiedział, że otoczenie  dworca PKP psuje nam wizerunek. 

Burmistrz – poinformował, że złożono wstępne projekty na miejsce przesiadkowe przy dworcu 

PKP i PKS oraz bezpieczne postawienie auta. Burmistrz przypomniał, że przy konstrukcji 

budżetu nie było mowy o takich inwestycjach. Jeżeli  otrzymamy dofinansowanie to warto to 

zrobić, zwłaszcza, że jest  wolna kwota do dyspozycji za 2013 rok. Od lipca można zacząć 

procedury. 

 

Po wyczerpaniu dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-3 , przeciw-0, wstrzymało się-1. 

 

   d)  trybu udzielania i rozliczania  dotacji  z  budżetu Miasta dla niepublicznych przedszkoli i 

innych form wychowania przedszkolnego oraz niepublicznych szkół podstawowych i 

gimnazjów o uprawnieniach szkół publicznych oraz trybu i zakresu kontroli 

prawidłowości  ich wykorzystania, 
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Przedstawiła: Małgorzata Stachowiak, Z-ca Burmistrza  

 

W wyniku braku dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za- 4 (jednogłośnie). 

 

   e)  o zmianie uchwały budżetowej na rok 2014, 

Przedstawiła: Małgorzata Stachowiak, Z-ca Burmistrza  

 

Głos w dyskusji zabrali: 

A.Milczarek – pytał skąd oszczędności 1 mln 600 tys. zł na park na ul. Dworcowej? 

Skarbnik – odpowiedziała, że to ogólnie środki wolne, wylicza się na podstawie wzorów, m.in. 

zobowiązania odejmuje się, dodaje się na rachunku i to można wydać na zadania bieżące.  

A.Milczarek – powiedział, że przy inwestycjach nie powinniśmy ograniczać się tylko do 

parków. Można dać szansę innym placówkom, aby poprawić ich stan. Przez 4 lata nic nie 

zrobiono w kierunku realizacji ścieżek rowerowych. 

Z-ca Burmistrza – wyjaśniła, że wszystko zależy od możliwości finansowych. Z jednej strony 

staramy się kompleksowo załatwić tereny zielone. Teren przy ul. Dworcowej jest 

niepozorny ale tam są dwa dęby i trzy buki. Wspólnoty przy ul. Dworcowej w 2014 r. 

planują odnowienie elewacji. Mieszkańcy proszą o miejsca parkingowe na miejscu basenu 

strażackiego oraz o zagospodarowanie tego terenu.   

 

 

Po wyczerpaniu dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-3, przeciw-0, wstrzymało się-1. 

 

f) zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard. 

Przedstawiła: Iwona Kubiak, Skarbnik Miasta 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

A.Milczarek – pytał o kredyt dla spółki BOSiR?  

Skarbnik – odpowiedziała, że spółka stara się o kredyt w kwocie 16 mln zł, na którą 

ustanowiono wydatki majątkowe na lata 2017-2028. Natomiast łącznie ustanowiono limit 

wydatków bieżących na lata 2014-2028 w wysokości 28.983.000,00 zł.  

K.Skoczyk  – pytał  jaka jest szansa, że spółka  dostanie kredyt? 

Skarbnik – odpowiedziała, że rozstrzygnięcie kredytu jest przewidziane na czerwiec.  

 

Po wyczerpaniu dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-3 , przeciw-0, wstrzymało się-1. 

 

 

Ad 7 
W sprawach różnych głos zabrali następujący radni: 

A.Milczarek – pytał kiedy stowarzyszenia otrzymają środki? 
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Z-ca Burmistrza – odpowiedziała, że od marca kiedy skończył się nabór wniosków Miasto jest 

gotowe do podpisania umów. Tylko 4 stowarzyszenia sfinalizowały podpisanie umowy.  

A.Milczarek – powiedział, że w kwietniu skończyły się komisje. Kiedyś stowarzyszenia w 

styczniu podpisywały umowy. 

Z-ca Burmistrza – wyjaśniła, że jest rozpatrywanie merytoryczne i formalne, które odbyło się 

pod koniec marca. W kwietniu było postępowanie merytoryczne. Stowarzyszenia muszą 

sobie radzić. Miasto nie może być jedynym źródłem finansowania, bo we wnioskach pisze 

się co innego. Ponadto nie można wcześniej niż w marcu zakończyć procedury. 

G.Rudzik – stwierdził, że  w Koszalinie stowarzyszenia w lutym otrzymały pieniądze. 

Z-ca Burmistrza – odpowiedziała, że weszliśmy w projekty, jesteśmy po trzech audytach, gdzie 

wskazano, że źle kontrolujemy i rozliczamy stowarzyszenia.  

K.Skoczyk – pytał o wyjaśnienie trybu przyznawania środków dla stowarzyszeń? 

Z-ca Burmistrza – odpowiedziała, że po podpisaniu umów będzie spotkanie ze 

stowarzyszeniami celem omówienia procedury przyznawania środków.  

A.Milczarek – pytał czy wszystkie konkursy zostały rozstrzygnięte? 

Z-ca Burmistrza – odpowiedziała, że był jeden konkurs i został rozstrzygnięty. 

A.Milczarek – pytał czy zadania zostały rozstrzygnięte? 

Z-ca Burmistrza – odpowiedziała, że nie wszystkie. Nikt nie zgłosił się do prowadzenia 

agencji informacyjnej.  

A.Milczarek – pytał dlaczego jedno stowarzyszenie korzysta stale z pomieszczeń szkolnych 

nieodpłatnie a drugie musi płacić, aby z niego skorzystać? 

Z-ca Burmistrza – odpowiedziała, że należy rozpatrywać konkretne przypadki. 

A.Milczarek – uważał, że osoby dorosłe winny same się finansować. Poza tym za obiekty 

wszyscy winny płacić jednakowo. 

Z-ca Burmistrza – odpowiedziała, że nie powinni, bo w szkołach obiekty stoją puste a 

powinny być wykorzystane i nie ma konieczności płacenia. 

 
Po wyczerpaniu dyskusji Przewodniczący Komisji zamknął w/w punkt.  

 

Ad 8 

 
Po wyczerpaniu tematyki o godz. 9.35  zakończono posiedzenie Komisji.  

Protokołowała: Małgorzata Zimmer 

 

Przewodniczący  Komisji 

              

                     Maciej Danowski 

 
 


